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معاون شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات عنوان کرد؛
 لزوم برنامه ریزی برای استفاده از تکنولوژی 

در صنعت فولاد
اصفهان_راعی: معاون امور معادن و صنایع معدنی شرکت سرمایه گذاری 
توسعه معادن و فلزات گفت: استفاده از تکنولوژی های جدید به عنوان یکی 
از چالش های جدی توسعه صنعت فولاد کشور فاقد برنامه ریزی های لازم 

است.
امین صفری اظهارداشت: برای تولید ۵۵ میلیون تن فولاد در چشم انداز ۱۴۰۴ چالش های 
جدی وجود دارد که عدم توجه به آن نگرانی های فعالان این عرصه را بیشتر کرده است.معاون 
شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات بیان کرد: هم اکنون خیلی بیشتر از تولید ۵۵ میلیون 
تن در صنعت فولاد ظرفیت سازی می شود، اما رفع چالش های این صنعت باید مورد توجه جدی 
قرار گیرد.صفری افزود: دستیابی به تکنولوژی های جدید یکی از چالشهای اساسی ما در مسیر 
توسعه صنعت فولاد است، زیرا باید تکنولوژی های ما به طرف تولید آهن های هماتیتی برود.

معاون امور معادن و صنایع معدنی شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات اظهارداشت: 
هم اکنون شرایط به سمتی می رود که ممکن است در حوزه صنعت فولاد با کمبود سنگ آهن 
مگنتی نیز مواجه شویم.این مقام مسئول در شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات با بیان 
اینکه بحث آلودگی های زیست محیطی از دیگر چالش های توسعه صنعت فولاد است، افزود: 
در این صنعت باید به رعایت قوانین و مقررات بین المللی در حوزه محیط زیست نیز بیش از 
پیش توجه شود.صفری بیان کرد: کمبود زیرساخت های لجستیکی، کاهش و کمبود انرژی از 
جمله گاز، برق و آب که هر ســال روند آن صعودی اســت و  مشکلات ریل و حمل و نقل و 
نبود اسکله های مناسب برای صادرات محصولات فولادی از دیگر چالش های صنعت فولاد 
است.وی یادآور شد: بدون توجه به تامین مواد اولیه و خوراک مورد نیاز به صنعت فولاد سبب 
خواهد شد که این صنعت با ظرفیت کمتری کار کند و این باعث می شود که ما نتوانیم از این 
ثروت ملی و سرمایه های خود به خوبی در این صنعت استفاده کنیم.معاون امور معادن و صنایع 
معدنی شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات تاکید کرد: تعیین یک عدد و رقم و یا معرفی 
یک طرح مهم صنعتی بدون توجه به زوایای زیرساخت های آن منجر به بروز چالشهای مهم 
اقتصادی و اجتماعی می شود و در این زمینه باید وزارت صنعت، ایمیدرو و معاونت معدنی وزارت 
صنعت و ذی نفعان باید به این مسایل  اهتمام داشته باشند.صفری با اشاره به خواست صاحبان 
صنایع اظهارداشت: ثبات در قوانین و بخشنامه ها در فضای کسب و کار سبب خواهد شد که در 
این شرایط صنایع مختلف و به خصوص صنعت فولاد گام های اساسی بردارند.معاون امور معادن 
و صنایع معدنی شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات تعیین قیمت های دستوری، عدم 
ثبات در صادرات و واردات و تغییرات آنی بخشنامه ها و دستورالعمل ها باعث سردرگمی بخش 
خصوصی در سرمایه گذاری های مختلف در حوزه صنعتی و معدنی کشور می شود.وی در پایان 
با اشاره به اهمیت توسعه صنایع در برنامه هفتم تاکید کرد: هرگونه توسعه صنایع نیازمند اطمینان 
بیشتر برای ثبات اقتصادی است و دولت در این زمینه باید تضمین های لازم را در برنامه هفتم 

توسعه مورد توجه جدی قرار دهد.

 ۱۲۰ هزار مددجوی کمیته امداد و بهزیستی 
تحت پوشش بیمه اجتماعی کشاورزان هستند

بیت الله برقراری؛ مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر در 
جریان سفر به استان البرز نشستی را با خیرین این استان برگزار کرد.

برقراری در ابتدا سخنان خود با اشاره به شباهت کار کمیته امداد و صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستاییان و عشایر اظهار کرد: هر دو این مجموعه خدمات ارزنده ای را به انسان های شریف ارائه می کنند.
مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر با اشاره به روایات و احادیث متعدد در 
ارتباط با کار خیر تصریح کرد: صدها و هــزاران روایات و احادیث درباره کار خیر وجود دارد.برقراری با 
اشاره به کار پسندیده خیرین و نیکوکاران اضافه کرد: این راهی است که شما انتخاب کرده اید و کاری 
با عظمت است و خداوند برکاتی به شما خواهد داد.وی با اشاره به حمایت از محرومان و افرادی که دچار 
مشکلات معیشتی هستند، گفت: صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر این افراد را بیمه 
می کند و امیدواریم خیرین و نیکوکاران به افرادی که توانایی پرداخت حق بیمه خود را در قالب این بیمه 

ندارند، کمک کند.
برقراری با اشاره به اینکه هم اکنون ۱2۰ هزار نفر از مددجویان دو نهاد کمیته امداد و بهزیستی تحت 
پوشش بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر قرار دارند، گفت: مجموعه امداد و بهزیستی هر کدام 
حق بیمه مددجویان خود را پرداخت می کنند.مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و 
عشایر ادامه داد: پرداخت مستمری به بیمه شده، پرداخت مستمری کار افتادگی و یا پرداخت مستمری به 
بازماندگان برخی از سرفصل های خدمات صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر محسوب 
می شود.وی با اشاره به ظرفیت خیرین استان البرز تاکید کرد: انتظار داریم به برکت خون ۵2۰۰ شهید این 
استان، خیرین و نیکوکاران حق بیمه ۵ هزار و 2۰۰ محروم و نیازمند را تقبل و پرداخت کنند و دولت نیز دو 
برابر این حق بیمه را پرداخت خواهد کرد.مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر 
با اشاره به نحوه شناسایی این افراد جهت قرار گرفتن تحت پوشش صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستاییان و عشایر گفت: این افراد توسط کمیته امداد شناسایی و با معرفی به صندوق تحت پوشش 
قرار می گیرند.بنابراین گزارش، در این جلسه عبدالله دارایی؛ مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
البرز، البرزی؛ قائم مقام کمیته امداد استان البرز و جواد خزایی؛ سرپرست صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 

روستاییان و عشایر خیرین حضور داشتند.

 برگزاری برنامه سوگند برای ایمنی  
در  گذر فرهنگی چهارباغ

اصفهان -بهمن راعی: به مناســبت هفته حمل ونقل، رانندگان و راهداری برنامه 
فرهنگی به منظور  ترویج فرهنگ ایمنی در محور جهانی چهارباغ  برنامه ای با عنوان 

سبا، سوگند برای ایمنی برگزار شد. 
مدیر روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان در حاشیه این مراسم اظهار 
کرد: به مناسبت هفته حمل ونقل، رانندگان و راهداری برنامه های متعددی برای گروه های هدف تعیین 
شده در حال برگزاری است. سعید ناظمی  ادامه داد: مطابق با برنامه ریزی های انجام شده، روز 28 آذرماه  
به منظور ترویج فرهنگی ایمنی و ترافیک در گروه های آسیب پذیر کودکان، برنامه ای فرهنگی به همراه 
مسابقه و بازی در محور جهانی چهارباغ برگزار شد که با استقبال  اقشار  مختلف به ویژه کودکان روبرو شد. 
وی با اشاره به اهمیت فرهنگ سازی و ارتقا فرهنگ ترافیک برای پیشگیری از تصادفات رانندگی گفت:  
ذهن کودکان  پذیرش و آمادگی بیشتری برای دریافت آموزش ها دارد لذا یکی از مهمترین گروه های 
هدف آموزشی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان است. ناظمی خاطرنشان کرد: 
از سوی دیگر کودکان تاثیربالایی در اصلاح رفتارهای ترافیکی والدین خود دارند و لذا ما برای اصلاح و 
کاهش تصادفات بر روی کودکان سرمایه گذاری کرده ایم. رئیس اداره روابط عمومی اداره کل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای استان اصفهان گفت: یکی دیگر از اهداف اجرای این برنامه در محور شهری چهارباغ، 
آشنایی بیشتر مردم با خدمات راهداری و شماره های ضروری مورد نیاز در هنگام حوادث رانندگی بود. 
ناظمی تصریح کرد: معمولا مردم با مسئولیت راهداران در جاده ها نا آشنا هستند، هدف ما آشنایی مردم 
با راهداران و خدمات آنها و همچنین آشنایی با سامانه و تلفن گویا ۱۴۱ است. وی ادامه داد: برنامه ریزی 
مناسب برای سفرهای جاده ای و اطلاع از وضعیت جاده ها، تماس با راهداران در هنگام بروز بحران در 

جاده ها، الزامات ایمنی و ... از جمله مباحث مطرح شده در این برنامه بود.

مدیرعامل شرکت آبفای البرز:

 تاسیسات آبفا البرز با اجرای مصوبات سفر 
رئیس جمهوری توسعه چشمگیری خواهد داشت

مدیرعامل شرکت آبفای البرز گفت: سفر ریاست جمهوری به استان البرز و اجرای 
مصوبات این سفر منجر به توسعه چشمگیر تاسیسات جدید آب و فاضلاب خواهد 

شد.
ذوالفقار مهدی زاده گفت: با انجام سفر ریاست جمهوری در اواخر فروردین ماه امسال، پنج مصوبه برای 
ایجاد زیر ساخت های آب و فاضلاب شهری و روستایی با اعتبار ۷۵۰ میلیارد تومان نهایی و ابلاغ  شد و 
تاکنون ۱۰۰ میلیارد تومان از اعتبارات این مصوبه در البرز تخصیص یافته است که با تکمیل و بهره برداری 
نهایی از طرح های مورد نظر، بدون شک شاهد ارتقای خدمات و افزایش تاب آوری تاسیسات در سطح 
استان خواهیم بود.وی طرح های مصوب در بخش آب شهری را احداث تصفیه خانه آب شماره ۳ کرج 
با ظرفیت ۵۷۰ لیتر بر ثانیه و ساخت ۵۰ هزار متر مکعب مخازن جدید ذخیره )طی سه سال( در کلان 
شهرکرج ذکر کرد و افزود: این دو طرح با اعتبار مصوب ۴۰۰ میلیارد تومان در حال اجراست که با اجرای 
آنها امکان استفاده از تخصیص های جدید آب سطحی و افزایش ذخیره به منظور تامین آب پایدار و 
افزایش تاب آوری تاسیسات آبرسانی کرج بزرگ محقق می شود. در همین راستا مقدمات ساخت این 
تصفیه خانه فراهم شده و مراحل تجهیز کارگاه پروژه در حال انجام است. همچنین عملیات اجرایی 
ساخت ۴2 هزار متر مکعب از ۵۰ هزار متر مکعب حجم مخازن ذخیره جدید در کرج بزرگ آغاز شده که 
تا کنون 2۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.مدیرعامل آبفای البرز، سومین طرح مصوب را تکمیل 
مدول )بخش( دوم تصفیه خانه فاضلاب شهر کرج اعلام کرد و ادامه داد: این تصفیه خانه با ظرفیت 
۵8 هزار متر مکعب در شبانه روز با اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومان تکمیل خواهد شد و این پروژه هم اکنون 
دارای پیشرفت فیزیکی 8۶ درصد می باشد و پیش بینی می شود ۱۴ درصد با قیمانده تا پایان نیمه اول 
سال ۱۴۰2 به بهره برداری برسد و به این ترتیب امکان استفاده از ۶۷۰ لیتر بر ثانیه پساب با کیفیت برای 
مصرف  در بخش صنعت و کشاورزی مهیا می شود .مهدی زاده در تشریح  مصوبات  بخش روستایی 
گفت: اختصاص ۱۰۰ میلیارد تومان برای طرح های آبرسانی به روستاها و ۱۵۰ میلیارد تومان برای ایجاد 
تاسیسات فاضلاب ۱2 روستای واقع در حوضه ی آبریز سدهای طالقان و کرج طی مدت سه سال برای 
جلوگیری از آلودگی رودخانه های کرج و طالقان از جمله طرح های بخش روستایی است؛ همچنین با 
اجرای پروژه های آبرسانی به روستاها، شاخص جمعیت زیر پوشش استان از 82 به 8۷ درصد )فراتر از 

متوسط شاخص کشوری( ارتقا می یابد.
وی آخرین مصوبه سفر را تسریع در اخذ مجوز طرح های فاضلاب اشتهارد و نظرآباد ذکر و تاکید کرد: 
در صورت تصویب ردیف های اعتباری جدید برای این دو شهر، تعداد شهرهای دارای ردیف اعتباری 
 فاضلاب به چهار شهر افزایش یافته  وگام مهمی درجهت جبران عقب ماندگی شاخص فعلی استان 

)۳۶ درصد(نسبت به متوسط شاخص کشور )۵2(درصد خواهد بود.

اخبار کوتاه 

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرکل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه در 
چهاردهمین جلســه کارگروه اشتغال و 
سرمایه گذاری استان گفت: بر اساس 
داده های آماری ســامانه رصد از ابتدای 
سال تاکنون 34 هزار فرصت شغلی در 

استان ایجاد شده است.
 مختار احمدی در چهاردهمین نشست کارگروه 
اشــتغال و سرمایه گذاری اســتان که به ریاست 

عبدالوحید محمدی سرپرست معاونت اقتصادی استانداری در سال شهید سلیمانی 
برگزار شد ضمن ارائه گزارشی از آخرین وضعیت مصوبات سفر ریاست جمهوری 
به اســتان، گفت: ۱۰9 طرح اقتصادی با مبلغ ۶ هزار و ۴۱۶  میلیارد تومان از 
طرح های مصوب ریاست جمهور در بانک های استان تعیین تکلیف شده اند و 

بانک های عامل در حال بررسی و تامین اعتبار برای آنان می باشند.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه در ادامه با بیان اینکه برخی 
از بانک ها پرداخت به این طرح های مصوب را شــروع کرده اند، اضافه نمود: 
بانک های استان موظف به تامین اعتبار و  پرداخت از محل منابع بانک می باشند،  
که امیداورم با پرداخت این اعتبارات شاهد رشد اقتصادی و ایجاد اشتغال های 
جدید در استان باشیم.وی در خصوص آخرین وضعیت اشتغال های ایجادی بر 
اساس سامانه رصد در سال جاری نیز گفت: بر اساس داده های آماری سامانه 
رصد از تعهد ۴۶ هزار و 82 فرصت شغلی برای استان تاکنون ۳۴ فرصت شغلی 
به میزان ۷۴ درصد تعهد، ایجاد شده است.دبیر کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری 
استان افزود: سازمان صنعت، معدن و تجارت با ثبت 9 هزار و ۴۰۰ فرصت شغلی 

و کمیته امــداد امام با ثبت ۵ هزار و 9۳۰ فرصت 
شغلی در سامانه رصد بیشترین فرصت شغلی را 
ایجاد نموده اند. مختار احمدی ســهم تسهیلات 
موضوع ساماندهی مشــاغل خانگی در استان را 
۱۰۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیــون تومان اعلام کرد و 
ادامه داد: تاکنون 2۵ میلیارد و ۷۶۰ میلیون تومان با 
پیش بینی ۴۷۵ فرصت شغلی به میزان 2۵ درصد 
توسط ۴ بانک توســعه تعاون، پست بانک، رفاه 
کارگران و کشاورزی جذب شده است.سرپرست 
معاونت اقتصادی استانداری کرمانشاه در این تسهیلات سفر ریاست جمهوری 
یک فرصت ویژه برای رونق تولید و اشــتغال در کرمانشاه است، عنوان کرد: 
تسهیلات بسیار ارزشمندی که در سفر رئیس جمهور به استان برای کمک به 
طرح ها و پروژه های استان در نظر گرفته شده یک فرصت بزرگ برای کمک به 
رونق تولید و اشتغال در استان است.عبدالوحید محمدی ادامه داد: بانک ها متعهد 
به پرداخت تسهیلات به طرح های معرفی شده بر اساس سهمیه اعتباری مصوب 
در کمترین زمان ممکن هستند. وی تاکید کرد: نحوه پرداخت تسهیلات سفر از 
سوی نهاد ریاست جمهوری به شکل منظم رصد می شود و هر بانکی که  در 
پرداخت این تسهیلات اجتناب و یا اهمال کند باید به شکل مکتوب دلایل آن را 
عنوان کرد تا تصمیم لازم در مورد نحوه برخورد با موضوع گرفته شود. سرپرست 
معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری کرمانشاه همچنین اظهار داشت،:  دور 
دوم سفر های ریاست جمهوری در کشور آغاز شده و یکی از رویکرد های مهم 
در این سفر ها بررسی عملکرد استان ها در رابطه با مصوبات دور اول سفر رییس 

جمهمور است که تا چه اندازه محقق شده است .

اصفهــان -بهمن راعی: معــاون بهره 
برداری و دیسپاچینگ  شرکت توزیع برق 
اصفهان میزبان مهندسین جلایر بازرس 
توانیر شــاغل در معاونت بهره برداری 
توزیع برق شــیراز به همــراه رییس 
دیسپاچینگ،رییس دفتر نظارت بر بهره 

برداری شیراز بود .
مهندس حمید رضا آقایی گفت : در حوزه عملیات 
چه در بخش 2۰ کیلووات و چه فشار ضعیف از خط 

گرم استفاده می شود و در اصلاح ساختار فقط تبدیل سیم به کابل خودنگهدار  
نبوده بلکه هر کجا که  پایه ها فرسوده بوده یا باید رفع حریم   و یا شاخه بری 
صورت می گرفته در حین اجرا بهینه سازی شده است .وی در ادامه افزود : هر 
ساله تفاهم نامه ای با سازمان  پارک ها و فضای سبز مبنی بر اجرای شاخه بری 
منعقد می شود که از آذر ماه تا اوایل اسفند ماه این فرایند صورت می گیرد و هم 

در حوزه ی 2۰ کیلوولت و هم فشار ضعیف عملیاتی می شود .
آقایی خاطر نشان کرد : 8 دستگاه دیزل ژنراتور برای عدم قطع برق مشترکین 
و همچنین تابلوهای سنکرون برای پایداری برق مردم از مهم ترین اولویت های 
حوزه بهره برداری بوده که محقق شد و همچنین خرید پستی سیار دغدغه های 
حوزه بهره برداری را تا حد زیادی کاهش داد چرا که با وجود پست های سلولی  
زیادی که در ســطح شهر به خصوص مرکز اصفهان در جریان طرح و توسعه 
و بهینه ســازی  فرایند پروژه ها  قطع برق حذف و اطمینان برق رسانی برای 

مشترکین حاصل شد .
معاون بهره برداری شــرکت از سرعت رفع حوادث و اتفاقات یاد کرد و گفت : 

خودروهااز طریق سیستم AVL   در کوتاهترین 
زمان ممکن به صورت مکانیزه در جهت رفع عیوب 
برق رسانی اقدام می کنند.وی ابراز داشت : یکی از 
حوزه های بهینه سازی، تبدیل کابل های روغنی به 
کراسلینگ بود  که بیش از ۴۰ سال در ساختار برق 
مورد استفاده قرار گرفته بود. وی از سیستم نشان 
دهنده خطا بر روی شبکه های فشار متوسط خبر 
داد و گفت : که  این سیستم بر روی پایه های برق 
نصب می شود و برای تجزیه و تحلیل قطعی ها و 

عیوب مختلف قابلیت قرار گرفتن بر روی اتوماسیون را دارد .
آقایی در بخش دیگر از صحبت های خود گفت : مشکلاتی که در حوزه های 
مفصل و سر کابل ایجاد می شــود به دلایل مختلفی می باشد به طوری که 
۵ درصد مربوط به عدم کیفیت  کالاو 9۵ درصد مربوط به اجرا بوده اســت که 
با انبر ثبت مشخصات نصاب و  تاریخ نصب سرکابل یا مفصل برای مشکلات 
احتمالی اقدامات لازم صورت می گیرد.معاون بهره برداری و دیسپاچینگ گفت:  
در سال 9۳ نزدیک به 8۰۰ هزار تماس به ۳ دسته خاموشی و عیوب تقسیم بندی 
شد که پس از  اقدامات تحلیلی و بررسی های دقیق این میزان را به ۴۰۰ هزار 

تماس رسانده ایم .
وی خاطر نشــان کرد : توجه به حوزه منابع انسانی بهره برداری یکی دیگر از 
شــاخصه های بود که این معاونت به آن توجه  ویژه ای دارد به طوری که ما 
برای نیروهای ۱2۱ امکان فعالیت به صورت دور کاری را فراهم نمودیم که خود 
موجب افزایش بهره وری و راندمان کاری و استواری ساختار خانواده ی همکاران  

این واحد شده است .

 تاکید بر تسریع بانک ها در پرداخت تعهدات خود
 به صاحبان طرح های اشتغالزا

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی عنوان کرد: 

شرکت توزیع برق اصفهان میزبان ارزیابان روشنایی معابر از 
شیراز،50 درصد تماس ها در واحد 121 کاهش یافته است

معاون بهره برداری و دیسپاچینگ  شرکت توزیع برق اصفهان:

نشست خبری مدیر عامل ســازمان آرامستان های شهرداری اهواز با 
حضور خبرنگاران برگزار شد.

میثم ایل اسکندری در این نشست خبری با بیان اینکه دیگر امکان توسعه آرامستان بهشت 
آباد اهواز وجود ندارد بیان کرد : با توجه به ظرفیت های استفاده شده و اقدامات صورت گرفته 
برای آرامستان بهشت آباد امکان توسعه این مکان برای دفن متوفیان امکان پذیر نیست و 
همچنین سازمان محیط زیست نیز دیگر مجوزی برای این کار نمی دهد.مدیرعامل سازمان 
آرامستان های شهرداری اهواز ادامه داد: طبق برنامه های شهری و زیست محیطی محل 
دفن متوفیان باید خارج از شهر بوده که برای مثال می توان به بهشت زهرای تهران اشاره 
کرد. ایل اسکندری گفت : امسال نسبت به سال گذشته کمتر از 2۰۰۰ فوتی داشته ایم 
که بسیار خوشحال کننده می باشد اما بر اساس پیش بینی ها و کارشناسی های صورت 
گرفته تا طی دو سه ماه آینده ظرفیت آرامستان های شهدای انقلاب نیز تکمیل خواهد 
شد. وی ادامه داد: به همین منظور شهردار کلانشهر اهواز مبلغ ۶2۰ میلیارد ریال را جهت 

مصارف عمرانی و تکمیل پروژه ها در آرامستان فردوس اختصاص داده است و همچنین 
با پیگیری های شهردار اهواز جاده چهار کیلومتری دسترسی به این آرامستان ها که مورد 
استفاده شرکت های برق ، نفت و ملی حفاری می باشد با دستور استاندار و مشارکت این 
شرکت ها تامین اعتبار و آسفالت خواهد شد . مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری 
اهواز با اشاره به اینکه از سال ۱۳99 تا کنون تعرفه های سازمان تغییری نکرده است ، اظهار 
داشت: بر اساس آمار گرفته شده از میان سایر کلانشهرها هزینه دفن و مزار در اهواز بسیار 
پایین تر از دیگر کلانشهر های کشور می باشد. که در این زمینه ما در خواست افزایش 
قیمت ها را داشتیم و با سختی فراوان مورد قبول شورا قرار گرفت ولی تا کنون اعمال نشده 
اســت . ایل اسکندری گفت: در ابتدای حضورمان در این سازمان موضوع تکمیل پروژه 
یادمان شهید علی هاشمی را دنبال کردیم و به کمک سایر ارگان ها از جمله نفت و گاز 
اروندان ، فولاد خوزستان و فولاد اکسین و ... توانستیم این پروژه را به پایان برسانیم و در 

ایام محرم نیز هر شب میزبان بیش از ۵ هزار نفر از عزاداران حضرت سیدالشهدا بودیم .

تبریز - مســلمی: مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان شرقی گفت: ۱3 میلیارد ریال پاداش تشویقی 
کاهش مصرف آب برای مشترکان استان اختصاص یافته 

است.
محمد خانی افزود: این مبلغ برای ۵۴ هزار و ۳۶۰ خانوار استان در نظر 
گرفته شده است.وی ادامه داد: از مبلغ یادشده 8۵۳ میلیون تومان برای 
۳۵ هزار و ۱۶۴ فقره انشعاب با میانگین متوسط پاداش 2۴۰ هزار ریال 
شهر تبریز، در شهرستان های استان ۳9۰ میلیون تومان برای ۱۶ هزار 
و 89۴ فقره با میانگین متوســط 2۳۱ هزار ریال و در روستاهای استان 
۵۷ میلیون تومان برای 2 هزار و ۳۰2 فقره انشــعاب با متوسط پاداش 
2۴8 هزار ریال اســت.وی با بیان اینکه بر اساس دستورالعمل ابلاغی 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، پاداش های کاهش مصرف برای 

مشترکین مشمول لحاظ می شود، خاطرنشان کرد: پاداش مذکور مشمول 
آن دسته از خانوارهایی است که مصرف آن ها پایین تر از الگوی مصرف 

باشد و در مقایسه با دوره مشابه سال قبل مصرف خود را کاهش دهند.
خانی پاداش کاهش مصــرف را معادل نرخ غیریارانه ای آب به مبلغ 

۳۳ هزار و ۶22 ریال به ازای هر مترمکعب کاهش مصرف اعلام کرد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب آذربایجان شــرقی گفت: اهدای 
پاداش فوق شــامل مشترکینی اســت که مصرف مدت مشابه سال 
گذشــته آن ها کمتر از الگو و به میزان کاهش مصرف بوده است و نیز 
مشترکینی که مصرف مدت مشابه سال گذشته آن ها بیشتر از الگو بوده 
و پس از این ابلاغ پایین تر از الگو مصرف کنند.وی اضافه کرد: مصارف 
موضوع ابلاغیه مذکور مشمول واحدهای دارای موانع قرائت، شکستگی، 

واحدهای خالی از سکنه و اقامتگاه های غیردایم نمی شود.

 اختصاص 620 میلیارد ریال 
جهت مصارف عمرانی آرامستان باغ فردوس

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اهواز خبر داد :

 13 میلیارد ریال پاداش تشویقی کاهش مصرف آب 
در آذربایجان شرقی

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اعلام کرد؛

تبریز - مســلمی: نماینده ولی فقیه در آذربایجان 
شرقی و امام جمعه تبریز با اشاره به اینکه شمارگان 
انتشار برخی کتب به ۲۰۰ نسخه رسیده است، گفت: 
ســهم پایین و حتی حذف کتاب از سبد اقتصادی 

خانواده ها نگران کننده است.
حجت الاسلام محمدعلی آل هاشم در آیین معرفی برگزیدگان 
چهارمین دوره جایزه کتاب سال آذربایجان شرقی با بیان اینکه 
کاهش تیراژ ) شــمارگان ( کتاب ها نشان از چالش زیرساختی 
حوزه کتاب و کتابخوانی دارد، افزود: تیراژ کتاب از ۳۰۰۰ نسخه در 
دهه های اخیر به کمتر از 2۰۰ نسخه در سالهای گذشته رسیده و 
این باعث می شود تا نویسندگان و پژوهشگران زندگی ای حرفه ای 
نداشــته باشــند و وقت مفید خود را برای گذران زندگی صرف 
کارهای دیگر بکنند و با ذهنی و جسمی خسته و فرسوده سراغ 

انجام کارهای فرهنگی بروند.
وی با اشــاره به برخی علل و دلایل پایین بودن سطح مطالعه 
گفت: علت اصلی پایین بودن سطح مطالعه در کشور ما ناشی از 

ناآشنایی و عادت نداشتن به مطالعه از کودکی است.
وی اظهار کرد: چنانچه فرزندان ما از کودکی شوق به خواندن 
پیدا کنند و در آنها انگیزه مطالعه کردن به وجود بیاید و مطالعه 

را جزئی از زندگی خود بدانند بدون شک در هر دوره از زندگی و 
به هر طریق ممکن مطالب مورد نیاز را به دست آورده و مطالعه 
خواهند کرد.حجت الاسلام آل هاشم ادامه داد: اگر بخواهیم کتاب 
و کتابخوانی را در بین اقشار مختلف مردم گسترش بدهیم باید 

به این مسئله به عنوان یک برنامه بلند مدت توجه کنیم چراکه 
پرداختن به فعالیتهای مقطعی در این حوزه راه به جایی نخواهد برد.
وی تاکید کرد: باید سعی کرد مطالعه به صورت کیفی مد نظر قرار 
گیرد و این امر پایه و بنیانی استوار در هر برنامه اصولی و آموزشی 

قلمداد شود و به صورت شعاری و تبلیغاتی انجام نشود.
حجت الاسلام آل هاشم با اشاره به اهمیت کتاب و مطالعه از 
دیدگاه اسلام گفت: اسلام دینی است که با کتاب و کتابت عجین 
شده و معجزه پیامبر اسلام نیز کتاب قرآن است و این دین مبین 
به انحاء مختلف انسانها را به کتاب و کتابخوانی تشویق، ترغیب 

و سفارش کرده است.
وی خاطرنشان کرد: مقام معظم رهبری همواره به مساله کتاب 
و کتابخوانی تاکید دارند و در کمتر عصری و کمتر کشوری شاهد 
چنین رهبری کتابخوان،  اهــل فضل و فرهنگ و علاقمند به 

مطالعه هستیم .
امام جمعه تبریز تاکید کرد: هرگاه که روح معنویت در پیکره کتاب 
دمیده شود و کلمات به صورت هنرمندانه در کنار هم قرار بگیرند 
درجه تاثیرگذاری و ماندگاری آن به شدت افزایش می یابد؛ جامعه  
برای ماندگاری خود نیاز به انتشار اندیشه و تفکر دارد و این اهل 
قلم هستند که برای حیات مادی و معنوی جامعه قدم برمی دارند.

وی با مهــم خواندن برگزاری رویــداد فرهنگی جایزه کتاب 
سال، گفت: جایزه کتاب سال می تواند برای شناسایی و معرفی 
نویسندگان با استعداد و ارتقاء  سطح کیفی در نشر استان، حمایت و 
تشویق مولفان، مترجمان، مصححان و متخصصان کتاب و ارتقای 

فرهنگ جامعه و حفظ استقلال و هویت فرهنگی مفید باشد و باید 
با جدیت در سالهای آتی هم برگزار شود.

نماینده ولی فقیه در استان، اظهار امیدواری کرد این رویداد ضمن 
تداوم در برگزاری پیش درآمدی برای گسترش افزون تر در صنعت 

نشر این خطه باشد.
حجت الاســلام آل هاشم ضمن قدردانی از برگزاری کنندگان 
ایــن رویداد، گفت: نباید فراموش کرد که تبریز از دیرباز یکی از 
حوزه های مهم مسائل علمی و ادبی کشور بوده و بزرگان بسیاری 
را در خود پرورش داده است و جایزه کتاب سال می تواند در حوزه 
کتاب این شهر را به جایگاه درخشان خود بازرساند و ما باز در این 
استان شاهد حضور جعفری ها،  سبحانی ها، امینی ها، طباطبایی ها، 
خاقانی ها،  اعتصامی ها و شهریارها باشیم.در این آیین از برگزیدگان 

چهارمین دوره جایزه کتاب سال آذربایجان شرقی تجلیل شد.
این رویداد فرهنگی با همکاری معاونــت امور فرهنگی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و موسسه خانه کتاب و ادبیات ایرانیان، و 
با هدف شناسایی و معرفی نویسندگان فعال و ارتقای سطح کیفی 
نشر استان، حمایت و تشویق مولفان، مترجمان و مصححان و 
متخصصان کتاب استان، ارتقاء فرهنگ جامعه اسلامی و حفظ و 

استقلال و هویت فرهنگی برگزار شد.

امام جمعه تبریز:

سهم پایین کتاب در سبد اقتصادی خانواده ها نگران کننده است

حلقه مفقوده تعامل صنعت و دانشگاه در حال شکل گرفتن است
رئیس اتاق کرمانشاه:

کرمانشاه - الهه فرهادی : رئیس اتاق کرمانشاه با 
تاکید بر لزوم عملیاتی شدن تعامل صنعت و دانشگاه 
در قالب چند پــروژه منتخب ملی، برقراری تعامل 
بین دو حوزه علم و تولید را برای دوران پساتحریم 

ضروری دانست.
کیوان کاشفی در آیین افتتاح هفتمین همایش ملی تعامل صنعت 
و دانشگاه که به میزبانی کرمانشاه برگزار شد با اشاره به برگزاری 
شش دوره همایش ملی تعامل صنعت و دانشگاه در سال های 
گذشته و وقفه ای که به دلیل شــرایط کرونا طی دو، سه سال 
گذشته ایجاد شد، گفت: اکنون کرمانشاه میزبان همایش هفتم با 
رویکرد دانش بنیان است.وی از در نظر گرفتن بخش های متعددی 
از جمله پنل های تخصصی، کارگاه های آموزشی و... برای این 
همایش یاد کرد و با بیان اینکه 2۰۰ مقاله به دبیرخانه همایش 
وصول شــده که ۱۶۰ مورد آن مورد تایید بوده ، گفت: استقبال 
از این دوره همایش بی سابقه بوده است.وی با اشاره به رویکرد 

دانش بنیان این دوره از همایش، خاطرنشــان کرد: شرکت های 
دانش بنیان طی سال های اخیر نقش مهمی در پیوستگی صنعت 
و دانشگاه داشتند و از همین رو در این همایش مورد توجه قرار 
گرفته است.عضو هیات رییسه اتاق ایران سپس از اهمیت تعامل 
صنعت و دانشگاه یاد کرد که به نظر می رسد اکنون حلقه مفقوده 
این دو بخش در شکل گیری است و افزود: امروز دانشگاه در زمینه 
تکنولوژی، نیروی کار ماهر و ... به کمک صنایع آمده و بخش 
تولید نیز در سال های گذشته اقبال بیشتری به دانشگاه ها داشته 
است.کاشفی ابراز امیدواری کرد بهبود تعامل صنعت و دانشگاه به 
کمک حل مشکلات اقتصادی کشور و ترسیم آینده ای روشن 
بــرای ایران بیاید و ادامه داد: لازم اســت حوزه آموزش فنی و 
حرفه ای نیز به عرصه تعامل صنعت و دانشگاه اضافه شود.وی بر 
اهمیت عملیاتی شدن تعامل صنعت و دانشگاه و گرفتن خروجی 
مناسب از آن نیز تاکید کرد و یادآور شد: برای این منظور باید چند 
پروژه اجرایی منتخب را در سطح کشور کلید بزنیم و از تجارب 

موفق دیگر کشورها نیز در این زمینه استفاده کنیم.رئیس اتاق 
کرمانشاه معتقد است، باید به تدریج از برگزاری همایش تعامل 
صنعت و دانشگاه به سمت پروژه های عملیاتی برویم.کاشفی از 
لزوم عملیاتی شدن تعامل صنعت و دانشگاه برای آینده اقتصاد 
کشور هم یاد کرد و افزود: فشار تحریم ها همیشه به این شکل 
باقی نخواهد ماند و زمانی شاهد بازگشایی درهای کشور خواهیم 
بود که باید برای آن آماده باشیم.وی همراهی صنعت و دانشگاه 
را بــرای ارتقا و تامین تکنولوژی و همچنین تربیت نیروی کار 
ماهر و متخصص برای دوران پســاتحریم ضروری دانست.در 
ادامه استاندار کرمانشاه اشتراک هوشمندانه بین صنعت و دانشگاه 
را در شــرایط کنونی ضروری دانست و گفت: پر از انگیزه برای 
همراهی با تعامل صنعت و دانشگاه هستم.محمد طیب صحرایی 
از اینکه در اولیــن روز کاری خود در این همایش حضور یافته 
ابراز خرسندی کرد و گفت: همراهی و دغدغه مندی خود را برای 
هدف والای این همایش اعلام می کنم و پیگیر برنامه های آن 

خواهم بود.وی انســجام، اشتراک و هم افزایی هوشمندانه بین 
دو بخش صنعت و دانشگاه را در شرایط کنونی بسیار ضروری 
دانست.استاندار کرمانشاه با اشاره به نسل های متفاوت دانشگاه 
از نسل اول تا چهارم، اضافه کرد: اگرچه در این زمینه جا ماندیم 
اما نیازی نیست حتما از نسل اول به دوم و تا انتها پیش برویم 
بلکه می توانیم با یک میانبر هوشمندانه به دانشگاه های نسل 
جدید برسیم.صحرایی از ظرفیت های قابل توجه کرمانشاه در 
حوزه دانشگاه خصوصا دانشــگاه رازی به عنوان یک دانشگاه 
ســرآمد و افتخارآفرین یاد کرد و از صنایع خواست از ظرفیت 
دانشگاه رازی استفاده کنند.وی استفاده از ظرفیت های کرمانشاه را 
برای جبران عقب ماندگی آزاردهنده ای  که در حوزه تعامل صنعت 
و دانشگاه وجود دارد ضروری دانست.استاندار کرمانشاه به ارائه 
یک پیشــنهاد برای کاهش فاصله بین صنعت و دانشگاه نیز 
پرداخت و آن ورود هوشمندانه دانشگاه و صنعت به دوره متوسطه 
و قبل از شــکل گیری ذائقه، تفکر   فرهنگ دانش آموزان بود تا 

بتوان از همین دوران آنها را با عرصه تلاش و کارآفرینی آشــنا 
کرد.صحرایی معتقد است، این کار می تواند جلوی تصمیم های 
غیرهدفمند و نادرست دانش آموزان برای انتخاب رشته را بگیرد تا 
بتوانند با نگاه درست تری برای ورود به دانشگاه و پس از آن بازار کار 
آماده شوند.استاندار سپس از کرمانشاه به عنوان سرزمین سرمایه ها 
و فرصت های آشکار و پنهان یاد کرد و با بیان اینکه برای خدمت 
در این استان پر از انگیزه هستم، افزود: همه باید با جدیت فرصت ها 
و ظرفیت های استان را مورد توجه قرار دهیم.صحرایی مرز را یکی 
از مزیت های مهم کرمانشاه برشمرد و مرز مشترک با عراق برای 
کرمانشاه را به مزیت دریای خزر برای استان های گیلان و مازندران 

تشبیه کرد که می توان مجموعه ای از استفاده ها را آن داشت.

تولید فولاد در ذوب آهن اصفهان با کمترین استفاده از یارانه های انرژی

افزایش760 درصدی بودجه راهداری البرز

اصفهان-راعی: اولین همایش تخصصی انرژی در صنعت فولاد )چالش ها و راهکارها(، با حضور 
معاونین وزارتخانه های نفت، نیرو و همچنین مدیران وزارت صمت و شرکت  های بزرگ فولادی 
و معدنی و تشکل ها و فعالان حوزه انرژی، دوشنبه بیست و هشتم آذرماه به همت انجمن تولید 

کنندگان فولاد ایران در محل هتل هما تهران برگزار شد.
مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز در اولین پنل این همایش تحت عنوان ابعاد تامین پایدار و سرمایه 
گذاری صنعت فولاد در حوزه انرژی که با حضور معاونین وزارتخانه های نفت و نیرو و همچنین تنی چند از  مدیران عامل 
شرکت بزرگ فولادی برگزار شد، به ایراد سخنرانی پرداخت.وی گفت : در زمان تاسیس ذوب آهن اصفهان در دهه ۴۰به 
عنوان نخستین کارخانه تولید کننده فولاد کشور که از روش کوره بلند استفاده می کند با دوراندیشی، کلیه زیرساخت های 
زنجیره تولید شامل کارخانه های پشتیبانی تولید، نیروگاه، کارخانه پخت آهک، کارخانه تولید آجر و جرم نسوز، کارگاه های 
قطعه سازی و ریخته گری قطعات سنگین و... برای تولید فولاد به  طور کامل در یک مجموعه صنعتی برای آن در نظر 
گرفته شد.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان اضافه کرد : این امکانات همان طور که همگان واقف هستند برای ساخت و بهره 

برداری از سایر صنایع فولادی در اقصی نقاط کشور نیز به کار گرفته شد.  این مقام مسئول ادامه داد : حدود 8۵ درصد از 
قطعات و تجهیزات مورد نیاز ذوب آهن اصفهان در کارگاههای مجهز همین کارخانه ساخته می شوند،کارگاههایی که هم 

اکنون با تهدید قطعی گاز مواجه هستند.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تصریح کرد : در بخش تولید برق ذوب آهن اصفهان چهار نیروگاه شامل: مرکزی )دهه ۵۰ 
با ظرفیت 2۴ مگاوات(، حرارتی )دهه۶۰ با ظرفیت ۱۱۵ مگاواتی است(، نیروگاه هاربین )دهه 8۰ با ظرفیت ۱۱۰ مگاوات( 
و نیروگاه گازی که هم اکنون به دلیل کمبود گاز در مدار نیست، را  با دور اندیشی تمام برای تامین انرژی مورد نیاز خط 
تولیدش احداث کرد. این مقام مسئول خاطر نشان کرد: در حال حاضر سه نیروگاه حرارتی، مرکزی و هاربین برای مصرف 
ذوب آهن اصفهان در مجموع حدود ۱۵۰ تا ۱8۰ مگاوات برق در ساعت تولید می کنند، در صورتی که اگر این سه نیروگاه با 
ظرفیت کامل در مدار تولید قرار بگیرند، ظرفیت اسمی آنها بالغ بر 2۴۰ مگاوات برق در ساعت است و بنابراین تولید سالانه 
آنها بیش از 8۵۰ هزار مگاوات ساعت افزایش می یابد.مهندس رخصتی اظهار داشت : این مجتمع عظیم صنعتی به دلیل 
شیوه تولید کوره بلند )روش تولید فولاد روز در دنیا( از یارانه انرژی برخوردار نیست،کارخانه ای که توانایی یاری رسانی به 

شبکه برق سراسری در اوج پیک مصرف را دارد، هم اکنون متاسفانه به دلیل افزایش قابل توجه قیمت گاز و عدم تخصیص 
گاز با نرخ نیروگاهی با بحران انرژی و خطر توقف فعالیت نیروگاهها مواجه شده است.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان ادامه 
داد : متاسفانه عدم وحدت رویه در قانون گذاری بین سه وزارتخانه نیرو، نفت و صمت، تضاد در مصوبات را برای ذوب آهن 
اصفهان در پی داشته است و در این پیچ و خم سیاستگذاری، تولید برق به واقع در ذوب آهن اصفهان صرفه اقتصادی ندارد 
در صورتی که با اصلاح قیمت گاز ذوب آهن اصفهان بر اساس قانون و نوع محصولات )مقاطع ساختمانی(، تولید برق برای 
این شرکت توجیه پذیر خواهد بود. وی بیان کرد : ۷۵ درصد گاز مصرف شده در صنعت فولاد کشور در روش احیا مستقیم 
بعنوان روش تولیدی که از یارانه انرژی برخوردار است استفاده می شود و لذا این عامل در سودآوری آن نقش قابل توجهی 
دارد. در حالیکه هزینه های تولید فولاد به روش کوره بلند در کشور 9۴ درصد هزینه های جهانی تولید فولاد است یعنی ما 
۶ درصد از انرژی یارانه ای استفاده می کنیم در مقابل هزینه های سایر روش های تولید از جمله قوس ۳2 درصد هزینه 
جهانی است یعنی ۶8 درصد از انرژی یارانه استفاده می کنند که امیدواریم شاهد جبران این مهم درتصمیم گیریها باشیم.
مهندس رخصتی گفت : ذوب آهن اصفهان از سالیان گذشته پیگیر تولید فولاد به روش احیا مستقیم بوده است اما بدلیل 
رعایت الزامات پدافند غیرعامل و برخورداری کشور از هر سه روش تولید فولاد، از این رویکرد صرف نظر کرده و اگر قرار 

است این کارخانه برای رعایت اصول پدافند غیرعامل کشور زیان ده شود، صحیح نیست.

مدیــرکل راهداری و حمــل و نقل جاده ای البرز گفــت: در حال حاضر 
۱۲۰پروژه با اعتباری بالغ بر ۵۵۰ میلیارد تومان در البرز در حال اجرا است.

علی زندی فر در نشست مطبوعاتی ، با اشاره به افزایش بودجه حوزه راهداری و حمل و 
نقل جاده ای البرز اظهار کرد: بودجه این اداره کل در مقایسه با سال 99 حدود ۷۶۰ درصد 
رشــد داشته است.وی ادامه داد: در حال حاضر ۱2۰ پروژه با اعتباری بالغ بر ۵۵۰ میلیارد 
تومان در البرز در حال اجرا اســت.زندی فر توضیح داد: امسال 8۵ درصد بودجه عمرانی 

راهداری استان البرز محقق شده که بیانگر تبدیل البرز به کارگاه عمرانی در بخش راهداری 
است.وی در ادامه با اشاره به اینکه نیروهای راهداری در تمام طول شبانه روز در جاده های 
البرز مستقر هستند تا هموطنان بدون خطر سفر کنند، گفت: برای زمستان امسال 2۳۰نفر 
در ۱8 راهدارخانه ثابت و ســیار مشغول خدمت هستند.این مسئول در ادامه در پاسخ به 

خبرنگار ایسنا مبنی بر اینکه چرا محور هشتگرد_ طالقان که پس از 2۰ سال انتظار به 
بهره برداری رسیده بعد از اولین برف مسدود می شود، گفت: این محور گردشگری است 
و در 9 ماه از سال امکان تردد در آن وجود دارد ولی در فصل زمستان به خاطر حفظ جان 
مسافران تردد در آن امکان پذیر نیست.وی ابراز کرد: باید برای این محور تونلی احداث شود 

که طبق برآوردهای صورت گرفته حدود 2۰۰ میلیارد تومان نیاز دارد که تامین آن از طریق 
بودجه های استانی ساده نیست.وی تصریح کرد: البته رانندگان نیز سرعت مطمئنه را در 
این مسیرکوهستانی رعایت نمی کنند که این امر هم ریسک تردد زمستانی در این محور 
را بالاتر می برد.وی با تاکید بر اینکه به دنبال رفع نقاط حادثه خیز محورهای البرز هستیم، 
افزود: امســال ۱2۰ میلیارد تومان از محل سفر رییس جمهور به استان البرز برای نقاط 

پرحادثه دریافت کردیم و روند ایمن سازی راه های استان با سرعت در حال انجام است.
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